
Protokoll från Gulkremlans styrelsemöte 

Söndagen 15/10 - 2023 klockan 19.00 i kvartersgård 2 

 

1. Mötet öppnades     

• Närvaro och beslutsmässighet  

Närvarande: Maria, Kent, Anders, Håkan, Erik, Börje och Robin 

Frånvarande: Lasse 

2. Dagordningen godkändes 

Med tillägget att vi ska ta fram en lista över de firmor som föreningens medlemmar 

har rabatt hos. 

 

3. Föregående protokoll (om justeringsanmärkning eller frågor) 
    

4. Rapporter      

• Nya medlemmar: Inga nya 

• Ekonomi: Kassan har minskat med cirka 300 000 kronor efter justeringarna av 

föreningens tillgångar/skuld gentemot medlemmarna. 

 
• Utvärdering av Höstmötet/Extrastämman: Ett bra möte, bland annat tack vare ett 

tydligt engagemang hos åhörarna. Bland intrycken är mötets tydliga viljeinriktning 

för att föreningen ska agera för en investering i ökad laddkapacitet till elbilar. En 

mera heltäckande bild från mötet finns att ta del av i ett protokoll på hemsidan, 

alternativt skriftligt på begäran. 
 

• Föreningens kontakt med EON gällande laddningskapacitet för elbilar. Efter ett 

första möte har EON lämnat ett förslag på utrustning och förvaltning som skulle 

matcha den lösning vi i det interna arbetet benämner ”Alternativ 3” (laddstolpar 

på våra 3 P-områden). Parallellt kommer en intern arbetsgrupp att utvärdera 

alternativa aktörer, tekniska lösningar och förvaltningar. Och delägarnas intresse 

för laddning av elbilar ska uppdateras i en enkät. 

 

• Serviceavtalet med Bravida gällande undercentralen: löper vidare ett år till 

 

• Genomförandet av garageunderhåll 

Under Höstmötet fann ett tydligt engagemang för att göra underhållet i egen regi 

i stället för att köpa tjänsten. En enkät ska sondera förutsättningarna och om 

intresset att mobilisera interna krafter är tillräckligt stort. 

5. Skrivelser (Avtal, fakturor, medlemsfrågor, motioner osv) 
 

• Snöröjning denna vintersäsong: 3 firmor har lämnat offert. Avtal har slutits med 

Petersens Mur och Puts AB. 



6. Ärenden 

 

• Avtalet med Telenor: Förslag för fortsättningen bereds. 

 

• Våra försäkringar Dagens avtal med Trygg Hansa omfattar egendom, rättsskydd 

och olycksfallsdel. Ett alternativ till dagens försäkring hos Trygg Hansa kan vara 

ett Trygghetsavtal. 

 

• Vårt ansvar gällande skyddsrummen: Åtgärder förbereds till vårstäddagen. 

 

• Våra lekplatser: En informativ skylt ska placeras vid varje lekplats. Föräldrarna 

bör involveras i översynen av lekplatserna. En åtgärdslista/plan som baseras på 

den årliga besiktningen bör skapas. 

 

• Styrelsen har beslutat att acceptera Malin Lindbergs önskan att entledigas från 

uppdraget som suppleant i styrelsen. Beslutet gäller från 2023-10-10. 
 

7. Hemsidan/information 
• Medlemmarnas rapporteringsdisciplin blir successivt bättre. Med enstaka 

undantag. 

 

8. Övriga ärenden eller frågor 
• En medlem önskar möjlighet att förvara en promenadskoter i någon av kvartersgårdarna. 

Styrelsen anvisar någon av cykelrummen. 

9. Nästa möte 
• 19 november 

10. Mötet avslutades 
 
 
Maria Brolin    Anders Fällman 
Ordförande    Sekreterare 
 


	1. Mötet öppnades
	• Närvaro och beslutsmässighet
	Närvarande: Maria, Kent, Anders, Håkan, Erik, Börje och Robin
	Frånvarande: Lasse

	2. Dagordningen godkändes
	Med tillägget att vi ska ta fram en lista över de firmor som föreningens medlemmar har rabatt hos.
	3. Föregående protokoll (om justeringsanmärkning eller frågor)
	4. Rapporter
	• Nya medlemmar: Inga nya
	• Ekonomi: Kassan har minskat med cirka 300 000 kronor efter justeringarna av föreningens tillgångar/skuld gentemot medlemmarna.

	7. Hemsidan/information
	8. Övriga ärenden eller frågor
	9. Nästa möte
	10. Mötet avslutades

